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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az új alapellátási ügyeleti rendszer „vegyes 
ügyeleti” rendszer megvalósításának jelenlegi állása Borsod-Abaúj-Zemplén megyében, 
honnan rekrutálódik hozzá az egészségügyi személyzet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 
Az új alapellátási ügyeleti rendszer bevezetése kapcsán a lakosság által most még elérhető ügyeleti
pontok mintegy harmada fog megszűnni az országban. Ennél is aggasztóbb példa a Borsod-Abaúj-
Zemplén  megyei  helyzet,  ahol  áprilistól  mindössze  egyetlen  gyermekügyeleti  pont  marad
Miskolcon a megyei kórházban. Győrfi Pál, az Országos Mentőszolgálat szóvivője úgy nyilatkozott
a sajtónak, hogy a megye 10 pontján ezután úgynevezett „vegyes ügyeletek” működnek majd, ahol
a gyermekek is megfelelő ellátást tudnak kapni, a szóvivő szerint minden orvos és mentőtiszt képes
és  alkalmas  gyermekek  sürgősségi  ellátására  is.  Az  ügyeleti  rendszernek,  főleg  a  gyermekek
esetében kiszámíthatónak és a biztonságot garantálónak kell lennie, alkalmasnak kell lennie, hogy
kezelje  a  sérült  akár  traumás  betegekkel  járó  helyzeteket.  Az  általános  felkészültségnek  a
jelenlegivel  minimum  azonos  szinten  kellene  lennie  a  rendelkezésre  állásban,  a  megszűnések
kapcsán ennek az ellenkezőjétől lehet tartani. Fontos, hogy a lakosság lássa, hogy mi pontosan a
„vegyes ügyeleti” rendszerrel a kormány szándéka, miként fog megvalósulni?

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdésemre:

• Borsod-Abaúj-Zemplén megye lesz a következő országrész, amelyben az Országos 
Mentőszolgálat szervezi és irányítja az új alapellátási ügyeleti rendszert, többek között a 
gyermekügyeletet. Mi az új alapellátási ügyeleti rendszer „vegyes ügyeleti” rendszer 
megvalósításának jelenlegi állása a megyében, honnan rekrutálódik hozzá az egészségügyi 
személyzet?

 



Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. március 09.
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